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PROTOKOLL FRA STYREMØTE NR. 2/2013-2015 PÅ IDRETTS HUS, STRØMMEN 28. AUGUST 2013 
Tilstede:  Vidar Ruud, Rune Åslund, Eline Egeland, Rolf Bryn, Stein Arne Alnæs, Georg Korody og Thor  
                 Gjelsvik  
Forfall:    Magnar Eide 
 
GODKJENNE PROTOKOLLEN FRA STYREMØTE 12.06.2013  
Vedtak:   Protokollen fra styremøte 12.06.2013 ble godkjent uten merknader. 
 
REFERATSAKER. 
Langrenn 

 LK hadde sitt første møte etter ferien i forrige uke. 

 Terminlisten er snart ferdig. 

 Ungdomssamling på Geilo 30.08-01.09. 
Anlegg 

 Rune har deltatt på et møte vedr.  langrennsanlegg i Fransekleiv i Vestmarka.       
  Anleggsutvalget sender brev til Jardar og BSK der de gir støtte til oppgradering av anlegget i  
  Vestmarka. 

   Mange klubber har planer om anleggsutbygging. 
Hopp 

 Rolf Hennum er HK’s repr. i anleggsutvalget. 

 Det er gjennomført en stor hoppsamling i Midtstulia i sommer. 

 Akershus ble nr. 2 under laghoppingen i Knyken. 
Kretsleder 

 Nordre Eidsvoll skal feire sitt 100 års jubileum 31.08.  Det var dessverre ingen som hadde   
  anledning til å møte. 

 
Vedtak:   Kretsen sender bordfane til Nordre Eidsvoll IL. 
 
REGNSKAP 
Det framlagte regnskapet tas til etterretning. 
 
HANDLINGSPLAN 
Punktet vedr. bredde ble gjennomgått.  De andre punktene tas på neste styremøte.  Komiteene skal 
utarbeide tiltaksplaner og budsjett der de tar utgangspkt. i handlingsplanen som ble vedtatt på 
kretstinget. 
 
SAK 1-13/15: OPPSUMMERING AV SKIKRETSTINGET OG VÅRMØTENE PÅ ÅRÅSEN 

FORSLAG PÅ MEDLEMMER TIL VALGKOMITEEN OG TIL KANDIDAT SOM 
STYREMEDLEM (MED ANSVAR FOR UTØVERUTVIKLING) 
 

Vedtak:            Saken tas opp igjen på neste møte.  Da MÅ alle komiteene ha forslag på kandidater 
til de ubesatte vervene. 

 



 
SAK 6-13/15:  PREMIERING DISTANSEKORT PÅ NETT – FORDELING AV OPPGAVER 
Vedtak:   Georg og Vidar deler ut premiene til vinnerne i skole- og barnhagekonkurransen.   

Premiene til klubbene deles ut på høstmøte til langrenn (31.10) 
 
SAK 7-13/15:  AKERSHUS SKIKRETS ER 100 ÅR I 2014 
   *Jubileumskomite 
 
Vedtak:   Vidar, Rune og Thor utgjør foreløpig jubileumskomiteen.  Det er ønskelig med to  

medlemmer til. 
 
SAK 8-13/15:  PROFILERING 

 Styret og komiteene må bli mer synlig når vi representerer kretsen.  
 
Vedtak:   Det kjøpes inn profileringsklær til styret.   Rune tar kontakt med Sport og fritid på 

Kløfta og evt. andre leverandører.  Styremedlemmene må melde tilbake størrelse 
innen mandag 09.09. 

 
SAK 9-13/15:  HÅNDBOK – AKERSHUS SKIKRETS 

Akershus Skikrets har en håndbok som er laget for noen år tilbake. Dette er et 
verktøy for styret, komiteene og valgkomiteen.   Den er ikke oppdatert. 
 

Vedtak:   Vidar og Thor oppdaterer håndboken til Akershus Skikrets. 
 
SAK 10-13/15:  PRIORITERING SØKNADER AV MIDLER TIL PREPARERINGSUTSTYR 

Prioriteringen fra Akershus ble sendt NSF 26.08.  Følgende prioritering ble sendt 
inn: 

Nes Skianlegg/ Fenstad Skiklubb, Vormsund klubb, 
Halmsås & Omegn skl. 

1 

Åsen Idrettslag i Nannestad 2 

Drøbak-Frogn IL Skigruppe 2 

Foreningen til Ski-Idrettens Fremme 3 

Ullensaker Skiklubb Alpin Ikke berettiget 

 
 

EVENTUELT 
a) Akershus Skikrets på Facebook 

Vi må bli flinkere til å legge ut saker på Facebook profilen til ASK 
b) OL saken hvordan kan vi påvirke? 

Vi må bruke en hver anledning til å fronte OL saken. 
 
 
Neste styremøte: 
Onsdag 25.09 kl. 1700 på Idrettens hus, Strømmen. 
 
 
 
Thor Gjelsvik  
referent 
 
 


